
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

 

Sa sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 21. studenog 2018. 

godine s početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak, Zvonko Antunović i Tanja Perić. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Odluka Natjecateljsko-stegovne komisije u disciplinskom postupku 

2. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike ove sjednice 

naglasivši kako je zaprimljena Odluka Natjecateljsko-stegovne komisije povodom pokrenutog 

disciplinskog postupka protiv Borisa Krčmara. Odluka Natjecateljsko-stegovne komisije je 

takva da se igraču izriče: Javna opomena. 

Za raspravu se javio Damir Zrinščak koji je ustvrdio da se ne slaže s odlukom jer smatra da je 

preblaga, dok je Eduard Akrap za potvrdu te odluke, samo iz razloga kako bi se spriječilo 

daljnje otezanje okončanja ovog postupka a uzimajući u obzir da je ovo prvi takav slučaj i 

doprinos Borisa Krčmara hrvatskom pikadu. Svi članovi IO su se složili s dijelom konstatacije 

g. Akrapa, s tim da je član IO Zvonko Antunović rekao kako smatra da je Javna opomena 

neprimjerena kazna jer kao takva nije uopće predviđena za prekršaje za koje se igrač tereti i 

da smatra kako je potrebno vratiti predmet Natjecateljsko-stegovnoj komisiji zbog nedovoljno 

utvrđenog činjeničnog stanja i nedovoljno izvedenih dokaza uzimanjem izjava svjedoka i 

osoba koje su izravno pogođene uvredama igrača protiv kojeg se vodi postupak. 

Nakon poduže rasprave pristupilo se glasovanju po ovoj točki dnevnog reda te je predsjednik 

ustvrdio da je jednoglasno donesena: Odluka o vraćanju predmeta na ponovno odlučivanje 

 

Ad 2.) Predsjednik je izjavio kako se čeka odgovor WDF i daljnje upute za punopravno 

članstvu u toj organizaciji. Zasada imamo status pridruženog člana, što je veliki napredak u 

nastojanjima da postanemo punopravni član. 

Ovo znači mogućnost povlačenja većeg iznosa od HOO-a za sljedeću godinu.  

Još je napomenuo kako je do 1.12. rok za obajvu tablice s pravom nastupa na državnom 

ekipnom prvenstvu. 

 

 



Damir Zrinščak je aktualizirao pitanje održavanja ekipnog prvenstva ali je dogovoreno dase 

tome raspravi na nekoj od sljedećih sjednica. 

Još je istaknuo kako je potrebno ažurirati bazu igrača što će bioti naloženo voditelju ureda g. 

Štimcu. 

Nakon što su iscrpljene sve teme, predsjednik je zaključio sjednicu. 

 

 

Sjednica je završena u 22:15 sati. 

 

 

       ___________________ 

                  Tihomir Mamić 

               predsjednik 


